
Besvarande av anklagelser Från Christer 
 
Ber Dig förmedla följande till Distriktsforum: 
  
I ljuset av tf kanslichef Anneli Hultmans och VD Therese Strates beslut att lämna sina respektive 
tjänster finns följande dokumenterade fakta: 
Dessa fakta känns mycket viktiga att få bemöta då Anneli och Therese inte har samma uppfattning 
som Christer Erixon. 
 
1) Det har genomförts en extra bolagsstämma i dotterbolaget Brukshundservice Sverige AB den 29 
maj (kongressen genomfördes 13-14 maj) utan att meddela den nya förbundsstyrelsen, det vill säga 
moderbolaget. I samband med detta ändrades även styrelsesammansättningen. 
 
Bolagsstämman, där Fredrik Berg och Arne Jonsson invaldes i styrelsen, avhölls 2023-05-10. Revisor 
Kerstin Hedberg närvarade. 
Information om denna och att Lars Carlborg, Fredrik Berg och Arne Jonsson från förbundsstyrelsen 
satt i styrelsen, Lars som ordförande, tf. kanslichef informerade om det vid konstituerande 
sammanträdet efter kongressen. 
 
En extra bolagsstämma genomfördes den 29/5 med syfte att justera bolagsordningen. Även vid 
denna extra bolagsstämma närvarade revisor Kerstin Hedberg, samt att Carin Josefsson och Elisabeth 
Arebark representerade aktieägarna. 
 
 
2) I protokollet för ovanstående möte anges att aktieägaren SBK företräds av en styrelseledamot och 
en styrelsesuppleant i sittande förbundsstyrelse. Detta utan att meddela övriga förbundsstyrelsen. 
Bolagsstämman, där Fredrik Berg och Arne Jonsson invaldes i styrelsen, avhölls 2023-05-10. Revisor 
Kerstin Hedberg närvarade. 
Information om denna och att Lars Carlborg, Fredrik Berg och Arne Jonsson från förbundsstyrelsen 
satt i styrelsen, Lars som ordförande, tf. kanslichef informerade om det vid konstituerande 
sammanträdet efter kongressen. 
 
 
3) Den 31 aug upptäcktes att VD otillbörligen tagit sig in i en av organisationens funktionsadresser 
och där vidarebefordrat personuppgifter, vilket bryter mot gällande regelverk och lagstiftning. 
 
Detta stämmer inte det var den 20 augusti på kvällen dagen innan intervjuer skulle genomföras på 
kansliet och Therese Strate trodde eventuellt att hon skulle närvara vid intervjuerna eller träffa 
kandidaterna (vilket hon också gjorde) – hänvisar till 1:a vices önskemål i FS-protokollet från juni. 
Brevlådan som användes låg i Thereses mailbox då hon var ägare till densamma då hon skapat den 
för andra rekryteringsprocesser så hon har inte gått in någon bakväg. Den enda spridning som skett 
är att hon skickade dessa till sin mans mail för att kunna skriva ut och läsa dem. Jobbansökningar är 
inte sekretessklassade. Detta har på intet sätt påverkat rekryteringsprocessen eller vållat någon 
skada. Detta anmäldes till IMY som incident enligt praxis. 

 
  



 
 
 
4) Förbundsordföranden har vid flera tillfällen efterfrågat dokumentation som rör Brukshundservice 
Sverige AB utan att detta tillgodosetts med hänvisning till sekretess. 
 
Förbundsordförande ber via mail Therese Strate kalla till extra bolagsstämma för att avsätta ”sin” 
styrelse och chef. Therese Strate svarar att det är inte möjligt. 
Med anledning av 3) måste det kommenteras att Förbundsordförande den 15:e maj dagen efter han 
tillträtt begär att Therese Strate skall skicka honom alla anställningsavtal bland annat. Dessa är 
sekretessbelagda och kan absolut inte skickas ut. Hade Christer velat titta på dem fysiskt eller 
efterfrågat lönelägen eller dylikt hade man kunnat leverera dessa. Therese Strate konsulterar jurist 
och revisor och erhåller information om att hon inte skall tillgodose detta.  
I Sverige finns det ytterligare lagar och regler som gäller, till exempel arbetsrättsliga lagar, 
bolagslagar och bestämmelser om aktiebolags styrning. Dessa kan påverka vilken information en 
ordförande för en förening kan få tillgång till när det gäller ett ägt aktiebolag. 

Enligt svensk bolagsrätt är det VD:n som ansvarar för den dagliga driften av företaget. Det innebär 
att VD:n har ansvaret för att se till att företagets handlingar och register hålls korrekta och 
uppdaterade, och att företaget följer alla relevanta lagar och regler, inklusive dataskyddslagar. 

”Om ordföranden för föreningen som äger företaget begär att få se anställningsavtal eller andra 
personuppgifter, skulle det vara VD:ns ansvar att se till att denna begäran hanteras på ett lagligt 
och lämpligt sätt. Det innebär att VD:n behöver överväga flera faktorer, inklusive: 

1. Om begäran är legitim och nödvändig för ordförandens arbetsuppgifter. 
2. Om det skulle vara en överträdelse av de anställdas rätt till integritet att dela denna 

information. 
3. Om det finns några andra lagar eller regler som kan förhindra att informationen delas, till 

exempel sekretesslagar eller företagets interna policyer. 
 

Om det inte finns något legitimt, lagligt och nödvändigt skäl för ordföranden att se denna 
information, kan det vara olämpligt och potentiellt olagligt att dela den. 

Det är också viktigt att notera att VD:n har en skyldighet att skydda företagets konfidentiella 
information. Om det finns sekretesskrav som förhindrar att avtal delas, skulle VD:n behöva följa 
dessa.” 



När det gäller Therese Strates arbetssitua�on som tjänsteman har den varit helt ohållbar under en 
längre �d klämd mellan en ”egen” styrelse och chef och föreningens styrelse med 
Förbundsordförande som beslutar och begär utan at inkomma med adekvata beslutsunderlag.  

 
5) Förbundsordförande har vid flera tillfällen efterfrågat dokumentation som omfattar 
förbundsstyrelsens arbete före kongressen. Tf kanslichef har inte svarat på denna begäran.  
 
Förbundsordförande frågade den 15 september efter var beslut, från tiden före hans tillträdande, går 
att hitta. Detta mail har inte tf. kanslichef hunnit svara på under rådande omständigheter. 
Besluten från tidigare FS finns i protokoll, vilka ligger på hemsidan. (mail från förbundsordförande 
bifogas) 
      
Tilläggas kan att förbundsordförande i mail till tf. kanslichef den 14/9 bad henne att sprida 
information angående att en extra bolagsstämma avhållits den 13/9 där en ny styrelse för BHS AB 
utsetts. Denna bolagsstämma var inte utlyst enligt bolagsordningen, inte heller var revisorerna 
kallade. Eftersom inget justerat protokoll uppvisades och en ny styrelse inte fanns registrerad hos 
Bolagsverket, valde tf. kanslichef att invänta detta före publicering. Det var också via detta mail från 
förbundsordförande som tf. kanslichef fick veta att hon själv blivit entledigad från nämnda styrelse. 
Informationen gavs inte till henne på något annat sätt, vare sig via telefonsamtal eller e-post. (mail 
från förbundsordförande bifogas) 
 
  
Granskningen har precis börjat och kommer att fortsätta intill dess att vi har uppnått full transparens 
i vår verksamhet. 
Det välkomnas nog om den går åt alla håll. 
  
Jag vill understryka att det inte på något sätt förkommit någon påverkan för att få nämnda personer 
att lämna sina respektive tjänster, dock är det olyckligt att dessa valt att göra det utan förvarning 
samt via pressmeddelanden som inte beskriver helheten. 
 
Therese Strates styrelse och chef har varit informerad sen den 6 september om önskemål av avgå 
detta efter att Förbundsordförande varit på kansliet och fått göra avbön till personalgruppen för 
protokollet i juni där man utläst omorgansiationer m m utan att ha informerat personal. 
Förbundsordförande upplyser enligt personalen här om att han är chef över organisationen. Under 
denna dag här valde Förbundsordförande att inte säga hej eller kommunicera något med Therese 
Strate trots att all möjlighet funnits. 
 
Det skapar onödig oro och onödiga spekulationer i vår organisation. 
Jag har valt att inte bemöta innehållet i dessa pressmeddelande eftersom skadan redan har inträffat, 
och vill be er om ert stöd att informera era lokala klubbar på bästa sätt. 
  
/ Christer 
 



 

 


